
Podkowa Leśna, 31 lipca 2024 r. 

 

 

Agata Brzozowska-Kempf 

Radna Miasta Podkowa Leśna 

 

Pan Michał Gołąb 

Przewodniczący 

Rady Miasta Podkowa Leśna 

 

 

ZAPYTANIE RADNEJ 
 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Uprzejmie proszę Pana Przewodniczącego o przekazanie prośby do Pani Burmistrz Miasta 

Magdaleny Eckhoff o udzielenie odpowiedzi na pytania otrzymane od mieszkańców podczas 

dyżuru radnej w dn. 29.0.2024: 

 

1. Czy Urząd Miasta ma w planach czyszczenie znaków drogowych?  

2. Czy Urząd Miasta w ramach prac utrzymania czystości w mieście będzie usuwał 

obraźliwe dla służb graffiti (np. na budynku miejskim przy ul. Jana Pawła 3, na 

transformatorze przy ul. Błońskiej, po lewej stronie wjeżdżając z ul. 

Brwinowskiej). 

3. Czy teren wokół stawu w Parku Miejskim ma obecnie status placu budowy? 

4. Jaki referat jest odpowiedzialny z ramienia Urzędu Miasta za stan flag 

wywieszonych przed budynkiem urzędu? 

5. Z jaką częstotliwością odbywa się czyszczenie ulic z igieł, liści, itp.?  

6. Czy ul. Brwinowska jest w gestii powiatu z chodnikami i pasami zieleni włącznie? 

 

 

 

   

Z wyrazami szacunku, 

Agata Brzozowska-Kempf 

 

 

 

 


